
Collegespreekuur commissie R&F 15 september 2020
19.00 uur – 19.45 uur

Aanwezigen:
Vragenstellers: Jan Verburg en Jan-Cees Hoftijzer
Portefeuillehouder: Leon de Wit
Toehoorders: Jan Vente, Erik Wassink en Peter Gabeler
Griffie: Marianne Metz

Onderwerp Vraagsteller Portefeuillehouder
Bouwplannen Haastrecht Jan Verburg Leon de Wit
Vragen

Is er iets bekend over een mogelijk bouwproject langs de Vlist in Haastrecht aan de provinciale weg 
Oost? De SGP krijgt signalen daarover vanuit de inwoners maar zij kennen deze plannen niet. 
Wellicht kan de wethouder hen informeren?

Vervolg

Wethouder De Wit geeft aan dat deze plannen bij het college bekend zijn. De ontsluiting van 
Galgoord wordt i.o.m. de provincie onderzocht. Duidelijk is dat er een rotonde komt. Een tweede brug 
zit in de planning maar meer ook niet. Er zijn verkennende gesprekken gaande met de erven ‘Van 
Dijk’ om een tweetal huizen te ruimen. De erven willen deze dan wel ergens anders terug plaatsen 
bijv. aan de Vlist (liever niet als het aan de provincie ligt) of in het lint. Maar deze plannen zijn nog 
verre van concreet. Het enige wat er nu gebeurt is een verkennend onderzoek i.v.m. de plannen voor 
Galgoord. 
  

Onderwerp Vraagsteller Portefeuillehouder
Ontwikkeling Stoommolen-
terrein (Ooster Lekdijk  Krimpen 
ad Lek)

Jan-Cees Hoftijzer Leon de Wit

Vragen

Wat is de stand van zaken t.a.v. de ontwikkeling van het Stoommolenterrein, gelegen aan de Ooster 
Lekdijk te Krimpen aan de Lek?

Vervolg

Wethouder De Wit geeft aan dat het van bestuurlijk belang is dat de twee terreinen, IHC en 
Stoommolenterrein gezamenlijk ontwikkeld worden, dus integraal. De gemeente heeft een 
intentieovereenkomst gesloten met de IHC-ontwikkelingscombinatie (bestande uit drie partijen) waar 
in december 2020 een “go or no go” op gegeven gaat worden. Het is nu al duidelijk dat het 
voorgestelde tijdpad niet gehaald gaat worden.


